

♥♥♥ Announcements 3-1-2026 ♥♥♥

Fellowship lunch will follow after the Worship Service today.

Youth Spring Retreat: CBCR Youth Group will join with GCBCR Youth Group for a youth retreat Friday through Sunday, April 10-12, in Williamsburg. All youth in middle school and high school are invited to attend. The theme this year is "Peace under Pressure." Early bird registration for the retreat is TODAY and costs \$120 per person, \$135 per person after today. To register, please use the QR code found on the retreat flyer sent to all parents and youth on the Youth Group email list. If you did not receive that email, please talk to Pastor Larry.

Project 365 Fundraising Update – Due to recent extreme security concerns, most of our usual fundraising channels are no longer available. Thanks to the generosity of our CBCR brothers and sisters, our fundraising campaign last Sunday to support Project 365 raised \$11,281.00, which was transferred to the ministry last Thurs. (Feb 27th). Any subsequent donations we receive will be transferred to Project 365 Ministries as soon as possible. CBCR has been providing financial support to this organization since the beginning of this year. Its mission statement is: "We do everything we can to help the most vulnerable."

Daylight savings time 2026 will begin at 2 a.m. on next Sunday, March 8, so remember to set your clocks forward one hour before going to bed on Saturday, March 7.

♥♥♥ 教会消息 3-1-2026 ♥♥♥

今天聚会结束后有团契午餐, 请留步。

青少年春季退休会: CBCR 青少年团契将与 GCBCR 青少年团契联合举办青少年退休会, 时间为 4 月 10 日 (周五) 至 12 日 (周日), 地点在威廉斯堡。欢迎所有初中和高中青少年参加。今年的主题是“压力下的和平”。退休会早鸟价报名今天截止, 费用为每人 \$120; 今天之后报名费用为每人 \$135。请使用退休会宣传单上的二维码进行注册, 该宣传单已发送至青少年团契邮件列表中的所有家长和青少年。如果您没有收到该邮件, 请联系樊牧师。

希望 365 募捐进展更新——由于近期极端的安全问题, 我们常用的筹款渠道大多已无法使用。感谢 CBCR 兄弟姐妹们的慷慨解囊, 上周日为希望 365 机构提供经济支持的募捐活动共筹得 \$11,281.00 这笔款项已经在上周四 (2/27) 汇给事工机构。我们后续可能会收到的捐款, 也将尽快汇给希望 365 事工机构。自今年起, CBCR 开始为这机构提供经济支持。其使命宣言是: “我们竭尽所能, 帮助最脆弱的人群”。

2026 日光节约时间将于 3 月 8 日, 下星期日凌晨 2 点开始, 请记得在 3 月 7 日星期六晚上睡觉前将你的时钟往前拨快一小时。